

Rob van der Kuil

Van: Didi Visscher <nonsolus@xs4all.nl>
Verzonden: vrijdag 1 oktober 2021 13:27
Aan: Rob van der Kuil
Onderwerp: FW: agenda ledenvergadering 28 september 2021

Hierbij de mail van Henny en de antwoorden. Deze mag op de website geplaatst worden.

Van: Didi Visscher <nonsolus@xs4all.nl>
Verzonden: woensdag 22 september 2021 22:45
Aan: 'H de Vries' <hennyenstevens@gmail.com>
CC: Joop Veth <JJ.Veth@dordrecht.nl>; Jan van Gijn <janvangijn@hotmail.nl>; Olivier van de Klippe <oklippe@xs4all.nl>; Joke Rijkelijhuizen <jokerijk@kpnmail.nl>
Onderwerp: RE: agenda ledenvergadering 28 september 2021

Hoi Henny,

Hierbij antwoorden op jouw mailtje. Op verzoek hebben we extra ledenvergaderingen gepland. In deze extra vergaderingen willen we als bestuur ook een klein beetje meer naar de informaliteit, naar het persoonlijk contact wat je met elkaar hebt op een vergadering. Maar dat betekent niet dat men altijd moet wachten tot een vergadering, als er vragen of onduidelijkheden zijn. De kortste slag is dan om iemand daar even over te bellen of te mailen.

Alhoewel je de mail naar alle leden hebt gestuurd, vinden wij het toch prettiger deze mail persoonlijk te beantwoorden. Natuurlijk zullen we de vragen en opmerkingen meenemen naar de vergadering.

Het was bedoeld als alleen voorbeeld. [Wat bedoel je hiermee Henny?](#)

De geveltuintjes: ik zit in de tuincommissie. Deze is niet bij elkaar geweest. Toch zouden er 3 uitgewerkte voorstellen liggen? Dan dient dat toch eerst in de commissie besproken te worden. [De tuin valt onder de commissie Beheer, er bestaat wel een club die de tuin onderhouden. Dat zijn Daniel, Jenny, Ingrid en jij zelf. Het is al bekend dat Daniël de geveltuintjes verder zou uitwerken. Zie hiervoor het verslag van 14 juni 2021. Daniël heeft dat heel terecht teruggekoppeld naar de werkgroep Beheer. En nu staat het als agendapunt genoteerd en wordt besproken in de vergadering. Daar is toch niets verkeerd aan Henny. De Vergadering heeft tenslotte het eind woord in alles wat er beslist wordt.](#)

-Kleur muur tuinhuis. Hoezo moet er ergens een kleur op. Ik vind dat in ieder geval niet nodig of mooier of gezelliger. Moet dat niet eerst besproken worden in de ALV of dit überhaupt gewild wordt door de leden? [Het staat precies om de redenen die jij hier aangeeft op de agenda. Op de agenda staat: Tuinhuis warmer en gezelliger maken en over een kleur op de muur staat duidelijk in de agenda dat het een 'voorstel' is. Hierover is alleen nog maar in de werkgroep Beheer gebrainstormd. We gaan eerst met elkaar bespreken of er wel een kleur op de muur gewenst is. Dat wordt in de vergadering gewogen, besproken, geïnventariseerd enz. en mogelijk besloten.](#)

Verder voel ik de informatie achterstand ook als gewoon lid. [Met deze laatste opmerking over dat je een achterstand ervaart in informatie zijn er gemengde gevoelens. Wordt er echt informatie naar jou toe onthouden? Is het misschien dat je zelf niet genoeg betrokken bent? Of heeft het nog een andere reden, die nu nog niet duidelijk aan de oppervlakte komt? Als dit een serieuze klacht is dan moeten we dat met elkaar bespreken. Als jij dat ook wilt dan kunnen we daar een afspraak voor plannen met het bestuur.](#)

Hartelijke groet,
Didi
(namens het bestuur)

Van: H de Vries <hennyenstevens@gmail.com>

Verzonden: dinsdag 21 september 2021 12:22

Aan: Frans Schoenmakers <fransschoenmakers@live.nl>

CC: Didi Visscher <nonsolus@xs4all.nl>; Anke Kaulingfreks <akaulingfreks@gmail.com>; Daniel Lorje <daniellorje@kpnmail.nl>; Ingrid Schoenmakers <franseningrid@live.nl>; Jacques en Truus Keijzer <jackeijzer@gmail.com>; Jan van Gijn <janvangijn@hotmail.nl>; Jenny van de Klippe <acklippe@xs4all.nl>; Joke Rijkelijkhuisen <jokerijk@kpnmail.nl>; Joop en Coby Veth <J.Veth@kpnmail.nl>; Joop Veth <JJ.Veth@dordrecht.nl>; Krina Don-Vogel <krina.vogel@yahoo.nl>; Marianne Olvers <marianneolvers@gmail.com>; Olivier van de Klippe <oklippe@xs4all.nl>; Rob van der Kuil <rob.vanderkuil@gmail.com>; Ron en Ellen Nijman <ronnynijman@gmail.com>

Onderwerp: Re: agenda ledenvergadering 28 september 2021

Beste allen,

Het was bedoeld als alleen voorbeeld.

Toch wil ik wel alvast wat kwijt over 2 punten.

-De geveltuintjes: ik zit in de tuincommissie. Deze is niet bij elkaar geweest. Toch zouden er 3 uitgewerkte voorstellen liggen? Dan dient dat toch eerst in de commissie besproken te worden. Dus dit punt zal volgens mij moeten vervallen.

-Kleur muur tuinhuis. Hoezo moet er ergens een kleur op. Ik vind dat in ieder geval niet nodig of mooier of gezelliger. Moet dat niet eerst besproken worden in de ALV of dit überhaupt gewild wordt door de leden?

Verder voel ik de informatie achterstand ook als gewoon lid.

Groeten Henny

Verstuurd vanaf mijn iPad